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Slovo starosty 

 Vážení spoluobčané, život v České republice je 

stále ovlivněn pandemií koronaviru a tím i v naší 

obci. 

 Po rozvolňování opatření vlády v letních 

měsících je situace koronaviru na počátku podzimu 

opět dramatická a znovu se přistupuje na různá 

omezení. S přibývajícím počtem nakažených po celé 

České republice vláda zpřísňu je opatření proti šíření 

koronaviru. 

 V obci Tisová k dnešnímu dni (24.9.2020) není 

registrován žádný potvrzený pozitivní nález 

koronaviru u občanů obce Tisová. Několik občanů 

bylo již v naší obci testováno nebo jim byla nařízena 

preventivní karanténa. Nadále budeme sledovat 

vývoj pandemie a dopady na občany naší obce. 

 Život v obci jde dál a po prázdninách je znovu 

otevřena  Mateřská školka i Základní škola s novými 

prvňáčky. Místní spolky v této těžké době přežívají  a 

čekají na lepší časy, aby jim bylo umožněno pořádat 

akce a naplno rozvíjet svoji činnost. 

Obecní úřad má převážně vinou pandemie 

rozpočet v oblasti příjmů od státu nižší oproti 

předcházejícím rokům, ale díky společnému tlaku 

měst a obcí se Svazem místních samospráv na vládu 

se podařilo získat finnanční kompenzaci ve výši 1 

250,- Kč na jednoho obyvatele obce. Obce hospodaří 

s daněmi, které dostávají od státu a nevíme, jak to 

bude dál a zda se daňové plnění vrátí na úroveň s níž 

by obce a kraje mohly být spokojeny. Je to nelehká 

situace pro nás občany, samosprávy a také pro 

samotný stát. Další možnost, jak dostat do obce 

peníze jsou dotační tituly. Dotační tituly jsou 

většinou náročné na administrativní zpracování od 

projektu, podání žádosti o dotaci, výběrové řízení na 

zhotovitele, vyhodnocení akce  vyúčtování a kontro-

lu prostředků s udržitelnost celé akce. Ten kdo 

dotace poskytuje, rozhodne také o tom co a za 

jakých podmínek se bude dělat a požaduje před-

ložení všech dokladů podle stanovených podmínek a 

hlavně příjde několikrát vše zkontrolovat. Obce 

nepotřebují náročné a nákladné dotační tituly. 

Potřebují mít jistotu zachování příjmů z rozpočto-

vého určení daní od státu, aby bylo možné v obcích 

udržovat obecní majetek včetně údržby komunikací, 

svícení veřejného osvětlení, na péči o zeleň atd., ale 

na tento účel žádné dotace nejsou. 

 Zakončím tyto řádky optimisticky a věřím, že 

vše bude směřovat  správným směrem ku spoko-

jenosti nás všech.                                                            

       Josef Pánek, starosta  

Z činnosti Zastupitelstva obce 
• Zastupitelstvo obce Tisová na svých zasedáních 

v měsících červenci a v září rozhodlo: 

• O podepsání smlouvy na zřízení věcného břemene 

s Povodím Labe  na opravu mostu na Sárovci. 

• Přijalo dotaci od Pardubického kraje ve výši 40 tis. 

Kč pro výjezdovou jednotku hasičů obce na věcné 

vybavení. 

• Vyhovělo žádosti TJ Sokol Tisová o finanční příspě-

vek ve výši 5 tis. Kč na letní kino. 

• Přijalo dotaci od Pardubického kraje ve výši 80 tis. 

Kč na výměnu oken haly tělocvičny a výměnu dveří 

z Programu obnovy venkova. 

• Vyhovělo žádosti Klubu Radost z Prostějova o fi-

nanční příspěvek ve výši  1 tis. Kč na programy pro 

hendikepované děti. 

• Schválilo nové Stanovy Mikroregion Vysokomýtsko. 

• Schválilo opravu kanalizace na Pekárce podél hlavní 

silnice. 

• Schválilo podání žádosti o dotaci na výstavbu chod-

níku na Pekárce. 

• Schválilo finanční podporu na zachování chodu 

prodejny v Tisové firmě Konzum ve výši 142 857,- 

Kč pro rok 2020. 

• Schválilo listopadové setkání Z.O. se seniory pokud 

to dovolí epidemiologická situace koronaviru. 

• Schválilo zpevnění povrchů pod kontejnery na 

tříděný odpad u Konzumu a na Pekárce s navýšením 

počtu kontejnerů. Dále vytvoření nového sběrného 

místa na tříděný odpad vedle 6tibytovky směrem ke 

středisku ZOD (nahradí sběrné místo u firmy Pro-

fistav). 

                                                    Josef Pánek, starosta  

Návštěva hejtmana 

 Přes svůj velmi nabitý program nás navštívil  v 

úterý 29.9. hejtman Pardubického kraje, pan  JUDr. 

Martin Netolický, Ph.D.  

 Hned v úvodu jsme hovořili o aktuální situaci v 

kraji od Covidu, financování krajů a obcí, až po stav-

bu dálnice D35 kolem Vysokého Mýta. Následně 

jsme naopak my zasypali pana hejtmana problémy, 

které trápí naši obec.  

 Řešili jsme nedostatečnou šířku mostu a jeho 

životnost u čerpací stanice, kde již nyní nemohou 

projet některé zemědělské stroje a ničí tím silnici 

kolem Tlapy a to nevíme, jak bude vypadat doprava 

těchto strojů ve chvíli, kdy tu ZOD Zálší výrazně 

rozšíří své středisko. Druhý velký most u obecního 

úřadu pro změnu není bezpečný pro pěší, protože 

chodník končí před 

mostem a slušela by mu 

alespoň lávka vedle 

mostu. 

 Dalším tématem 

bylo dofinancování 

místního Konzumu a 

jeho pro nás méně prů-

hledné zveřejňování 

hospodářských výsledků. 

Kdo čte zápisy ze zastu-

pitelstva, tak jistě ví, že 

letos jsme museli Konzu-

mu zaplatit přes 140tisíc 

Kč z rozpočtu a za to už 

by se dalo opravit kupa věcí v obci. Bohužel ze strany 

Konzumu je to přístup “zaplať nebo Konzum zruší-

me“. Téměř sto obcí dosáhlo na dotaci z kraje, pouze 

tři ne, my jsme bohužel mezi těmi, kteří neuspěli, 

protože místní Konzum má naopak velký obrat. 

Nešlo jinak, než využít příležitosti a problematiku 

vysvětlit z naší pozice přímo vedení kraje. 

 Dále jsme řešili podporu školství našeho typu 

(malotřídky), dotace z kraje a jejich případné krácení 

v příštím roce (letos díky Covidu jsme o jednu dotaci 

přišli a jedna byla krácena). Došlo samozřejmě na 

oblíbenou otázku našich občanů - kdy bude od Zahá-

je nová silnice do Tisové. Upřímně, buďme rádi, že je 

alespoň čerstvě opravená.  

 Čas nám vypršel a tak jsme panu hejtmanovi 

poděkovali za vzácnou návštěvu a popřáli hodně 

štěstí u voleb. 

             Markéta Hermanová 



Mateřská škola od září v novém outfitu 

Zdi mateřské školy jako by čekaly, až prázdniny 

zaklepou na dveře, těšíc se na proměnu všeho, co 

obklopují.  Až do začátku školního roku to byly jen a 

pouze ony, kdo byly svědky všech změn, jež se tady 

udály.  

A o jakých změnách že to vlastně mluvíme? Starý 

nábytek rozvlnil rytmus nových tónů barev a odstínů, 

původní obložení se směle pyšní září nového lesku, 

topení nás v novém nátěru bude určitě hřát o moc lépe 

a prošlapaný koberec po jedné dekádě života přene-

chal své místo úplně novému, barevnému a krásnému 

koberci. Zkrátka naše třída se hodila do gala a na své 

premiéře 1. září se před námi hezky blýskla. 

Tak rozsáhlým proměnám určitě musela předchá-

zet tvrdá dřina, říkáte si jistě. Obrousit, natřít, 

přelakovat, očistit. A pak znovu celé od začátku. 

Probudit, oživit, zachránit … nemýlíte se, nemluví-

me o kurzech první pomoci, ale o rekonstrukci 

naší třídy. Pravda, živou bytostí samozřejmě není, 

ale má svou duši. Při práci jsme nevyužívali steto-

skop, injekce ani resuscitátor. „Lékařskými nástro-

ji“ pro nás byla vrtačka, kladivo či brusné papíry. 

A místo záchranářů zapojila paní učitelka do práce 

své nejbližší, přátele a rodinu. Hlavním kritériem 

pro přijetí muselo být v tomto případě nadšení 

z práce a šikovné ruce. 

Velké poděkování proto patří všem, kteří se 

na rekonstrukci třídy podíleli, taktéž pak obci 

Tisová za instalaci konventomatu a s tím spojené 

práce. 

Letní prázdniny v tomto roce se sice nenesly 

na vlnách odpočinku, ale výsledek 

rozhodně stojí za to, což potvrdily i 

děti, které v první školní den ne-

skrývaly své nadšení. A zatímco 

tlukot sbíječky vystřídal dětský 

smích, zvykli jsme si brzy všichni na 

nové a hezčí prostředí. Měli jsme tu čest 

v něm přivítat celkem devět nových 

dětí, novou paní učitelku a chůvu.  

První měsíc nového školního roku jsme 

spolu pokřtili tradičním výletem 

k vysílači Tisová, u něhož děti hledaly 

poklad lesních skřítků a uzavřeli ho pak 

pohádkou Ježek Bodlináček a jablíčko.  

Takřka celý školní rok je před námi a my 

toho máme tolik, na co se těšit! Tak třeba program 

Zdravá pětka zaměřený na zdravý životní styl nebo 

několik pohádkových vystoupení, nemluvě o vánočním 

focení, vánoční dílně či plavání pro předškoláky.  

Věřím, že nám spolu ve třídě, která si přes prázdni-

ny pořídila nový outfit, bude fajn, že toho plno prožije-

me, a spoustu krásného že se nám vryje do vzpomínek. 

Tak ať je ten nový školní rok pro nás pro všechny jedi-

nečný!                                

        Šárka Horáková 

Mateřská škola 

 

Prázdniny skončily a první školní měsíc máme už 

téměř za sebou. Všichni školáci si už zvykli na to, že 

musí každý den dříve vstávat a že je dopoledne čeká 

spousta práce a námahy. Měsíc září patří ve škole 

k opakování a připomínání si, co jsme se v minulém 

školním roce naučili. Nyní už všichni zabírají ze všech 

sil, aby si ze školy odnesli co nejvíce vědomostí a 

dovedností. 

Prvňáčkové už poznali několik písmenek a nebude 

trvat dlouho a budou číst první slabiky. V matematice 

počítají do deseti, čísla porovnávají, řadí. 

Školní rok nám letos začal v úterý 1. září. Sešli 

jsme se všichni ráno před osmou hodinou ve škole, 

abychom slavnostně přivítali naše nové kamarády, 

školáčky první třídy. V tomto školním roce máme 

v první třídě tři nové žáky. Jsou to: Adélka Husáková, 

Helenka Suchánková a Honzík Štarman. Starší spolu-

žáci si pro ně na uvítanou připravili pásmo říkanek.  

Prvňáčkové si domů ze školy odnášeli pamětní listy a 

spoustu dárečků, které jim budou tento jejich vý-

znamný den připomínat. 

Do nového školního roku přeji všem školákům, 

aby se jim ve škole líbilo, aby do školy chodili s radostí 

a elánem, aby byli se svou školní prácí spokojeni a 

domů si odnášeli spoustu pěkných zážitků a vědomos-

tí. 

Naše škola je i v tomto školním roce dvoutřídní 

s pěti postupnými ročníky. Letos ji navštěvuje celkem 

21 žáků. Třídní učitelkou první třídy (1. a 2. postupný 

ročník) je Eva Růžičková. Mgr. Petra Smutná je třídní 

učitelkou druhé třídy (3., 4. a 5. ročníku). O děti 

v družině se stará vychovatelka J. Koukolová. O pořá-

dek ve škole dbá paní H. Křížová.  

O prázdninách jsme ve třídách v základní škole 

vyměnili osvětlení - zářivky. Všem školákům se ve 

třídách bude lépe pracovat, protože budou na vše 

dobře vidět.  

I na tento školní rok máme pro žáky připravenou 

spoustu školních i mimoškolních akcí, na které se 

všichni už těší.  

Po letošním hektickém jaru i létu věříme, že 

v tomto letošním nebudeme muset zůstávat zase 

doma, že škola bude mít otevřeno každý den a my 

budeme všichni společně zasedat do lavic zdraví a 

spokojení. Všichni už jsme si navykli pečlivému umý-

vání rukou, dezinfekci a stále otevřeným oknům ve 

třídách. Však mám k tomu napomáhalo i krásné 

počasí.  

V pondělí 14. září jsme si všichni společně vyjeli 

linkovým autobusem do Borové. Odtud jsme si vy-

šlápli po místní značené naučné stezce. Na jednotli-

vých zastávkách jsme se dozvěděli spoustu zajíma-

vých informací. Zpátky do školy jsme se vraceli přes 

Heřmanice, okolo rybníků a vysílače do školy na oběd. 

Všichni jsme si vycházku náramně užili. Bylo krásné 

počasí, sluníčko nám od rána svítilo a hřálo.    

V úterý 15. září se vypravily menší děti do divadla 

v MŠ. Tam spolu se „školkovými“ dětmi shlédly moc 

hezkou podzimní pohádku se spoustou zvířátek a 

dvěma herci. 

Páteční dopoledne (18. září) jsme strávili na fotba-

lovém hřišti v Českých Heřmanicích. Heřmanští fotba-

listé si pro nás a místní školu připravili spoustu zajíma-

vých soutěží s rozmanitými úkoly. Hlavní roli na všech 

stanovištích měl míč. Nikoho ani nenapadlo, kolik 

úkolů lze plnit s míčem v ruce či na noze. Celá akce 

byla perfektně připravená, všichni celé dopoledne 

strávili v pohybu. Soutěžící se mohli osvěžit výbornou 

bezovkou a k ní nechyběl ani sladký mls. Na závěr 

dostali všichni čokoládové medaile a náramek. Tuto 

akci si fotbalisté připravili proto, aby do fotbalových 

oddílů získali nové malé adepty.  

Počasí nám i tento den přálo, sluníčko nám svítilo i 

na zpáteční cestu, kterou jsme si zkrátili zase podél 

Nového rybníka. Do školy jsme dorazili unaveni, ale 

nadmíru spokojeni. 

Všichni věříme a doufáme, že nám krásné podzimní 

počasí vydrží co nejdéle a nikdo a nic nám nepřekazí 

naši denodenní docházku do školy. Hezké podzimní 

dny. 

        Eva Růžičková 

Základní škola 



Z činnosti TJ Sokol během letních prázdnin se toho 

mnoho neudálo. Ale něco přece. 

10.7.2020 se uskutečnilo v areálu TJ letní kino. I 

přes nepříznivé počasí se nakonec promítal film Přes 

prsty. Sešlo se kolem 50 účastníků (ovšem včetně 

pořadatelů!!). Co mě mrzí je, že drtivá většina byli 

přespolní. 

Na tenisovém hřišti za školou byla vytvořena teni-

sová stěna, kde můžou děti, ale i dospělí pilovat tech-

niku úderů. Ještě dojde k instalaci ochranných sítí na 

okna nad tenisovou stěnou a samozřejmě k zazimování 

hřiště po ukončení sezony. 

V rámci aktuálních koronavirových opatření raději 

připomínám, že v tělocvičně v rámci volnočasových 

aktivit sportovat lze, ale v maximálním počtu 10ti 

osob. Snad restrikce brzy pominou. Za TJ Sokol přeji 

krásný podzim všem! 

         Z. Kurka  

Stolní tenis Tisová 2020 

V letošním roce jsme se domluvili a postavili druž-

stvo stolních tenistů TJ Sokol Tisová. Poprvé v historii 

obce se zúčastníme nejnižší profesionální ligy stolních 

tenistů okresu Ústí nad Orlicí.  

Budeme hrát 4 OP soutěž jih, kde se nachází kromě 

našeho oddílu dalších 9 oddílů okresu. Dle rozpisu 

soutěže se začíná 18.9.2020, hraje se systémem každý 

s každým dvoukolově. Závěr s celkovým pořadím by 

měl být znám koncem března 2021. Na soupisce druž-

stva jsou vedeni i dva věkem žáci Michal Kurka a Lukáš 

Kysela. Velkou posilou jistě bude Michal Ďurač, který 

k nám přestoupil z TJ Zálší a má spoustu zápasových 

zkušeností. Držte nám palce a fanděte. Informace o 

výsledcích a průběžná tabulka budou vyvěšovány na 

vývěskách obce a na vývěsní desce před tělocvičnou. 

                                   Zprávu podává Vladimír Lipenský 

Sokol ženy   

Letošní rok je zvláštní na události a dění kolem nás. 

Přesto se snažíme tuto dobu přežít se zdravým rozu-

mem.  

Protože jsme se nemohly scházet na pravidelném 

cvičení v tělocvičně, nekonala se ani závěrečná cyk-

listická projížďka. Až v červenci jsme byly pozvány na 

tajný výlet. “Čekejte u baráku a vezměte si slamák“. 

V sobotu odpoledne nás u našich domů vyzvedla 

černá limuzína. Řidiči nám připravili stylové občer-

stvení na cestu a odvezli nás na zámek v Kostelci nad 

Orlicí. Při vystupování pod terasou zámku jsme dost 

pobavily přihlížející zvědavé cyklisty - z auta se místo 

nevěsty hrabaly "Babovřesky" (mimochodem, moc 

pohodlně se do auta nenastupuje ani nevylézá). 

Prošly jsme se parkem, nechaly se na památku vy-

fotit a limuzína nás zase odvezla až před dům. Bylo 

to příjemné poetické odpoledne. Děkujeme Tájo.  

          EK 

 

TJ Sokol Tisová 

Sběr papíru a elektrozařízení 
 Sbor dobrovolných hasičů Tisová oznamuje obča-

nům, že provede sběr starého papíru a vysloužilého 

elektrozařízení. Sběr se uskuteční v pondělí 5. října od 

16.00 do 18.00 hodin u hasičské zbrojnice v Tisové. 

Zde můžete odevzdat televizory, počítače, veškeré 

chlazení, el. sporáky, pračky a ostatní drobný el. od-

pad, jako jsou varné konvice, mobily, žehličky, vrtačky, 

brusky a jiné elektrozařízení. 

                                                           výbor SDH Tisová 

Topná sezóna začíná 
 Před započetím topné sezóny bychom měli vše 

zkontrolovat. Začneme prohlídkou samotných kamen a 

kotlů. Zkontrolujeme šamotování, uzávěry dvířek a 

stav kouřovodů. Dále prohlédneme napojení na komí-

nové těleso. Pravidelné čištění, kontroly a 

revize komínů, kouřovodů a kotlů stanoví 

nařízení vlády č.91/2010 Sb. o podmínkách 

požární bezpečnosti při provozu komínů, 

kouřovodů a spotřebičů paliv. Dodržovat 

termíny prohlídek je povinností každého 

uživatele zakotvené v občanském zákoníku 

a zákonem o požární ochraně. Pravidelnou 

prohlídku plynových spotřebičů ponechá-

me na odborníkovi. U el. spotřebičů pro-

hlédneme přívodní kabeláže a zajistíme 

bezpečnou vzdálenost od tepelného spo-

třebiče v místnosti. 

 Pokud prohlídka neukáže žádné závady bylo udě-

láno co bylo třeba a nezbývá Vám všem popřát příjem-

né chvíle a pohodu u hřejících kamen. 

    Josef Pánek starosta SDH Tisová 

Hasičské odpoledne 
 V sobotu 5.9.2020 se na fotbalovém hřišti v Tisové 

konalo Hasičské odpoledne. Soutěžilo se v požárním 

útoku. Na start se nakonec postavilo 7 soutěžních 

družstev složených převážně z hasičů a hasiček z Tiso-

vé, od těch nejmladších, až po velice zkušené závodní-

ky. 

Výsledky: (po přepočtu Tisovským koeficientem) 

Soutěžní I 28,99s  Borovec tým 41,88s 

Soutěžní II 25,26s  Senioři        87,40s 

Výbor  27,01s  Ženy  34,13s 

Děti   30,90s 

Na závěr soutěžního odpoledne se povedlo proti sobě 

postavit dvě historické stříkačky. Jednalo se o dvouko-

lovou motorovou přívěsnou stříkačku Stratílek DS-16 

z roku 1953 a přenosnou motorovou stříkačku PS 8 

z roku 1962. I přes drobné problémy s nastartováním 

obou strojů, byly oba pokusy zdárně dokončeny. 

Sokolům děkujeme za zapůjčení fotbalového hřiště se 

zázemím a všem zúčastněným za podané sportovní 

výkony. 

  Velitel výjezdové jednotky  Vojtěch Mikulecký 

Hasiči 
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DRAČÍ  

LODĚ 

PASTVINY  

2020 

 Přestože jsme soucítili se zaplavenou obcí, odjeli 

jsme v pátek 14. srpna ve velmi početné skupině (21 

členů posádky + doprovod) reprezentovat Tisovou 

v závodech dračích lodí na Pastvinách. Přípravu jsme 

nepodcenili, a tak celá posádka byla ve stejnokroji 

trička se slamákem.  

 Přestože na takové lodi téměř nikdo neseděl, 

předem prozradím, že jsme docílili hned tří prvenství. 

1) Byli jsme jediný tým, který se odvážil jet při každé 

jízdě v jiné sestavě. 

2) Hmotnosti naší posádky se snad žádný tým ani 

nepřiblížil. 

3) Zázemí Tisovské posádky by mohl závidět i pořa-

datel. 

Bohužel si však již zmíněný pořadatel zřejmě nevši-

ml české vlajky u našeho stanu, a tak jsme ho museli 

hned při prvním nalodění poučit o výslovnosti naší 

obce. 

 Při první jízdě jsme se trochu prali s nástupem na 

loď, na papíře to vypadalo snadno, následně i 

s vratkostí lodi, ale trénink jsme zvládli. Seznámili se 

s principem kolektivního pádlování a vytypovali jsme 

největší dříče. Pocity jsme měli dost rozporuplné. 

 Ani při druhé jízdě jsme se nepotopili, ale v praxi 

jsme si ověřili, že obě strany by měly být stejně těžké, 

a tak pravá strana kromě pádla před sebou hrozivě 

vyhlížela i hladinu vody těsně pod hranou lodi. Pádlo-

vá bitka v průběhu jízdy nám přidala nemilosrdné 

vteřiny, ovšem raketový start by nám mohla leckterá 

zkušená posádka závidět! 

 Na poslední jízdu jsme se svědomitě připravili, 

poučili z předchozích chyb a během doplňování teku-

tin iontovými nápoji Holba byla vypilována hvězdná 

sestava. Nastoupili jsme velmi soustředěně, nerozho-

dilo nás ani oslovení soupeřících týmů “Dvě tuny 

bůčku“. Poslední pokyny od kormidelníka a nečekaně 

rychle povel start. Ne všichni však měli pádla ve vodě, 

a tak nám soupeři poodjeli. Zbytek ovšem byla velmi 

povedená jízda, 

na kterou se 

dalo koukat! 

Výborně sehra-

ná pádla, vyvá-

žená loď i 

závodní tempo, 

se kterým jsme 

soupeře do-

hnali. 

 Do finálo-

vých jízd jsme 

se sice nedo-

stali, ale roz-

hodně jsme svým výkonem jako nováčci vzbudili 

respekt. Večer proběhlo zhodnocení celého závodu 

způsobem na Tisovou obvyklým. Sestava uložena, 

příští rok znovu…možná dvě posádky – muži a ženy 

zvlášť ;-)  

 Závěrem chceme poděkovat Abemu a jeho rodi-

ně za materiální podporu od stanů, židliček, paddle-

boardů, až po detailně propracovanou organizaci 

včetně objednaných rohlíků k snídani, Sokolu za 

sponzorský dar a také rodinným příslušníkům a dal-

ším Tisovákům, kteří se přijeli na závody podívat a 

neuvěřitelně fandili a posádku morálně podpořili. 

Díky všem. 

       Markéta Hermanová 

Volby do Zastupitelstva - Pard. kraje 

Volby do krajského Zastupitelstva se konají ve 

dnech 2. a 3. října 2020 v Tisové je zřízena volební 

místnost v prostorách malého sálu Obecního domu. 

Při vstupu do volební místnosti použijte dezin-

fekci na ruce a mějte zakrytá ústa a nos rouškou. Na 

vyzvání volební komise sundáte roušku jen 

z důvodu ztotožnění. Důležité je dodržovat rozestu-

py mezi volební komisí a mezi voliči. 

Prosím buďme vzájemně ohleduplní a to nejen ve 

volební místnosti, ale také v běžném životě a pomoz-

me svojí ohleduplností zamezení šíření koronaviru. 

Za vaši zodpovědnost Vám všem děkuji a věřím, že 

společně tuto těžkou dobu zvládneme. 

Využijte možnosti svého práva svobodně volit. 

                                                 Josef Pánek, starosta 

Kompostéry  
 V červenci byly odevzdány poslední dokumenty 

pro dotační titul na kompostéry a drtič. Předpokláda-

ný termín, kdy bude sděleno, jestli dotace dostane-

me nebo ne,  je přibližně začátek února. V případě že 

ano, je našim cílem, aby byly k dispozici pro občany 

nejpozději začátkem dubna. To samé drtič. 

 Pokud nyní na podzim potřebujete někdo zlikvi-

dovat větve, NEHAŽTE JE DO KONTEJNERU. Odvezte je 

prosím na parkoviště naproti areálu Sokola, kde bu-

dou zlikvidovány, nejpozději do konce listopadu. 

Děkujeme. 

Ukliďme Česko - zasaďme stromy  

  Letošní rok nás ochudil o mnoho akcí, přesto 

jedna pozitivní zpráva by se našla - méně nepořádku v 

okolí obce a především směrem na Sárovec. Zažádali 

jsme však o dotace na sazenice stromů, a tak bychom 

tuto akci rádi využili na výsadbu stromů po Tisové, 

kterých bude opravdu mnoho (cca 100 stromků). 

Na Třešňovce se bude sázet třetina stromů, další 

větší množství kolem areálu TJ Sokol, další v Dolcích,  

u potoka Labuťky, ve školce a u obecního úřadu. 

Nebude to tedy odpočinková akce jako ty před-

chozí, ale práce bude tentokrát hodně, proto budeme 

rádi za každou pomocnou ruku.  Termín bude ještě 

upřesněn, čekáme na dodání objednaných stromů. 

Občerstvení jako vždy zajistíme.     MH             

Plánované kulturní akce v Tisové 

 V obci Tisová jsou naplánovány kulturní akce a 

pokud to epidemiologická situace dovolí, budou usku-

tečněny. 

 

4.listopadu v 15.30 hodin – Beseda se seniory na 

velkém sále Obecního domu. 

Vánoční koncert v místní kapli – termín bude upřes-

něn. 

6. prosince od 17. hodin - Zpívání u Vánočního stromu 

u Obecního úřadu. 

Vánoční turnaj ve volejbale - o vánočních svátcích, 

termín bude upřesněn 

Silvestrovský fotbálek— na hřišti  za tělocvičnou 

19. února 2021 od 20. hodin – Hasičský ples 

v prostorách sálů Obecního domu. 

21.února 2021 od 14. hodin – Dětský maškarní 

karneval na velkém sále Obecního domu. 

                                    

         Josef Pánek, starosta 


